

25 February 2026

25 فبراير 2026

M/S Muscat Stock Exchange

الأفاضل/ بورصة مسقط المحترمين

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،

Announcement: Medical Licensing

إعلان: ترخيص التأمين الصحي

On 23 February 2026, the Administrative Division of Muscat Primary Court issued its ruling in Case No. 5920/1801/2025, dismissing the claim filed by the Company (MIC) against the Financial Services Authority pertaining the FSA' address vide letter no FSA/380/25 on the rejection of MIC' application for Category A license to issue health insurance policies. The Company Legal advisors are currently reviewing the judgment and assessing its available legal options, including the possibility of pursuing further legal actions via appealing the existing ruling in accordance with the applicable regulatory requirements or explore the resubmission of new application to continue medical insurance business.

Further the Financial Services Authority had authorized the Company to continue issuing insurance policies up to 31 December 2025 and to service existing health insurance policies, ceasing after this date. The Company confirms that it has complied fully with these regulatory directives.

Post a comprehensive review of the ruling, the relevant regulatory procedures, and an assessment of the associated financial

بتاريخ 23 فبراير 2026، أصدرت الدائرة الإدارية بالمحكمة الابتدائية بمسقط حكمها في الدعوى رقم 5920/1801/2025، والقاضي برفض الدعوى المرفوعة من قبل الشركة (شركة مسقط للتأمين) ضد هيئة الخدمات المالية بشأن خطاب الهيئة رقم ه خ م 25/380/، رفض طلب الشركة للحصول على ترخيص من الفئة (أ) لإصدار وثائق التأمين الصحي. ويعكف المستشارين القانونيين للشركة حالياً على مراجعة الحكم وتقييم الخيارات القانونية المتاحة لها بما في ذلك استئناف الحكم الحالي وفقاً للمتطلبات التنظيمية المعمول بها، أو النظر في تقديم طلب جديد لمواصلة أعمال التأمين الصحي.

علاوة على ذلك، كانت هيئة الخدمات المالية قد صرحت للشركة بالاستمرار في إصدار وثائق التأمين حتى 31 ديسمبر 2025، وتقديم الخدمات لوثائق التأمين الصحي القائمة، على أن تتوقف عن ذلك بعد هذا التاريخ. وتؤكد الشركة امتثالها التام لهذه التوجيهات التنظيمية.

وبعد إجراء مراجعة شاملة للحكم والإجراءات التنظيمية ذات الصلة، وتقييم الآثار المالية المرتبطة بذلك، خلصت



implications, the Company's management has concluded that no material adjustments are required to the financial statements for the fiscal year ended 31 December 2025.

إدارة الشركة إلى عدم الحاجة لإجراء أي تسويات جوهرية على القوائم المالية للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.

Thank you,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

For and on behalf of

لصالح وبالنيابة عن/

Muscat Insurance Company SAOG

شركة مسقط للتأمين (ش.م.ع.ع)

Ms. Aleena Merin Uthup

Disclosure officer



ألينا ميرين أوثوب

مسؤول الإفصاح